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På vegne af gruppen 'Klostervej, sikker skolevej og stier'.

Kære borger i Kloster,

KLOSTERVEJ
Gruppen bag ’Klostervej, sikker skolevej og stier’*, har gennem den sidste lange tid haft en del møder

med RKSK, Vej & Park. Her er vi sammen kommet frem til en god, mener vi, løsning på, hvordan

Klostervej kan komme til at se ud i fremtiden. Gruppen her har fået langt de fleste ønsker til vejens

forløb o.a. opfyldt, mens Vej & Park har været med til at sikre, at alting vil kunne lade sig gøre, og at

vi får en Klostervej, hvor sikkerheden er stor, trafikken glider naturligt og vi ovenikøbet får det hele til

at se lidt pænere ud ned gennem byen.

Vi fik i starten af sommeren de sidste skitser tilsendt fra vejingeniør, Trine Hornbæk Pedersen. De er

gennemgået af repræsentanter fra gruppen her sammen med Vej & Park, og skitserne er nu klar til at

blive vist frem og sendt til høring i offentligheden.

Derfor inviteres alle Kloster borgere til fremvisning af skitserne i hallens selskabslokaler på fredag

den 19. august mellem kl. 16.00 og 19.00. Her vil der være repræsentanter fra gruppen og det vil

være muligt at få svar på spørgsmål. Der vil desuden være en forfriskning, øl, vand, kaffer eller the på

dagen.

Skitserne kommer til at hænge i hallen fra fredag den 19. august og en uge frem, og der vil på daglig

basis være min. en person fra gruppen her tilstede i hallen i tidsrummet 16.00-17.00.

Efterfølgende sendes skitserne ud via HIMS (Så er du ikke skrevet op til HIMS endnu, så er det en god

ide at gøre det! Skriv til hims.holmsland@gmail.com for at tilmelde dig) så du har mulighed for at se

dem på din skærm derhjemme.

Vi opfordrer dog til at komme i hallen og se dem, da de her vil være i en bedre læsbar størrelse og

du får hele billedet på en gang.

Det vil være muligt at komme med indsigelser vedr. Klostervej frem til 30. august 2022.

Det er muligt, at stille spørgsmål til skitserne, enten direkte til et medlem af gruppen i hallen, eller

via mailen: infoholmsland22@gmail.com

JOHANNE HØKERS PLADS
Gruppen ’Klostervej, sikker skolevej og stier’ har tidligere på sommeren henvendt sig til

borgmesteren vedr. Johanne Høkers Plads, som i helhedsplanen var blevet inddraget til

beboelse/byggegrunde. Det har vi fra flere sider, inkl. alle medlemmer af gruppen, kun fået negative

tilkendegivelser på, idet Johanne Høkers Plads er det eneste åndehul vi har ned gennem hele Kloster.

Derfor skrev vi et brev til borgmester Hans Østergaard, hvori vi bad om at få de to grundes status

lavet om fra byggegrunde til rekreativt område. Dette fik vi hurtigt svar på, og kan nu meddele at

Johanne Høkers Plads fortsat er under Sogneforeningens kærlige hånd i fht. pasning af pladsen og at

status på grundene fremover er ’rekreativt område’.

Vi har et ønske om at gøre det endnu mere til et åndehul, hvor der er rart at være for alle og dette vil

vi gerne have jeres ideer til. Derfor vil der på fredag den 19. august også hænge en forslagstavle med

inspirationsbilleder, hvor du som borger kan give dine besyv med i fht. ideer og tanker om pladsen.
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Vi havde ultimo juli en gruppe sendt på inspirationstur til Årre ved Varde, hvor en masse spændende

byforskønnende projekter er blevet lavet. Der vil hænge billeder fra Årre til inspiration oppe i hallen i

samme periode som skitserne.

Det er vigtigt at understrege at vi i gruppen arbejder BÅDE med trafiksikkerheden gennem byen og

OGSÅ byforskønnelse. Hvis vi skal gøre os nogen forhåbninger om at få penge fra fonde, så skal det

være til byforskønnelse. Derfor er vores opgave med at få fremskaffet penge til projekt Klostervej

to-strenget, da vi både skal have penge til de ekstra omkostninger, der ligger i fht. de ønsker vi har for

vejen og penge til de forskønnende indsatser, der også ligger i projektet.

Vores deadline hedder 10. december 2022, så altså om kun 4 måneder skal ALLE MIDDLER FOR HELE

KLOSTERVEJS nye etablering findes. Dette er et krav fra RKSK, så vi er sikre på vi har penge nok til

hele projektet, selvom det vil løbe over flere år.

Vi har flere tanker i gang omkring dette og der vil komme mere info herom snarest muligt.

Selvom vi har mange tanker i gang, vil vi gerne invitere alle i byen til at komme med ideer til hvordan

Klostervej vil kunne finansieres inden ovennævnte dato. Dette vil det også være muligt at komme

med indspark til på fredag den 19. august eller pr. mail infoholmsland22@gmail.com

Vi ses i hallen!
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